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Folketingets Lovsekretariat København, 1. august 2013
Sagsnr.: 21717
Dok.nr.: 564873

Folketinget har i skrivelse af 25. juli 2013 (spørgsmål S 2097) anmodet om min besvarelse af følgende 
af Erling Bonnesen (V) stillede spørgsmål:

Spørgsmål S 2097:

Finder ministeren, at det ville være passende med en opfordring til fødevarevirksomhederne til at 
udbrede mærkningsordningerne yderligere til styrkelse af forbrugernes muligheder for selv at tage 
stilling til, om de vil have halalslagtet kød i indkøbskurven eller ej? 
(Spm. nr. S 2097).

Svar:

Jeg vil ikke gå ud specifikt og opfordre virksomhederne til at mærke med, om kødet er halalslagtet. Som 
virksomhed kan man vælge at mærke med slagtemetode, hvis man vil tilgodese en potentiel 
efterspørgsel fra forbrugerne. Jeg vil i øvrigt til enhver tid tilskynde virksomhederne til at oplyse
forbrugerne bedst muligt, herunder at give relevante, frivillige oplysninger om fødevarerne. 

Mette Gjerskov

/Frederikke Thye
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